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Protokoll 20.09.24 
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Møtestad:   Gaustatoppen Turisthytte  
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Følgjande medlemmer deltok: 
Audun Dølen 
Edvard Mæland 
Kathrine Kvåle Haatvedt 
Ragnhild Sølberg 

 

Følgjande varamedlemmer deltok: 

 

Følgjande medlemmer/varamedlemmer hadde meldt fråfall: 
Baiba Sheine 

   

Følgjande frå administrasjonen deltok: 
Kristian Kvaalen Herregården 
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Sak 25/24  Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Innkalling og dagsorden blei samrøystes godkjend.   

Sak 26/24 Brattefjell-Vindeggen LVO - Etablere tilskotsordning - kulturlandskap i 

verneområdet 

Sakshandsamars framlegg til vedtak:  
Verneområdestyret skal for 2025 søkje Miljødirektoratet om midlar til skjøtsel- og kulturlandskapstiltak 
i landskapsvernområdet. Det vil framover bli utarbeidd søknad om midlar samt forslag til ei 
tilskotsordning retta mot tiltak for å hindre og redusere attgroing av kulturlandskapet, for å best 
mogleg ivaretake verneføremåla og verneverdiane i Brattefjell-Vindeggen landskapsvernområde.    
 
Handsaming i verneområdestyret: 
Det ble ikkje fremma endringar. 
 
Samrøystes vedtak i verneområdestyret:  
Verneområdestyret skal for 2025 søkje Miljødirektoratet om midlar til skjøtsel- og kulturlandskapstiltak 
i landskapsvernområdet. Det vil framover bli utarbeidd søknad om midlar samt forslag til ei 
tilskotsordning retta mot tiltak for å hindre og redusere attgroing av kulturlandskapet, for å best 
mogleg ivaretake verneføremåla og verneverdiane i Brattefjell-Vindeggen landskapsvernområde.    
 

Sak 27/24  Referatsaker 

Verneområdeforvaltar orienterte styret om delegerte saker sidan sist styremøte. 

Sak 28/24  Eventuelt  

Forvaltar orienterte kort om status på informasjonstavler som skal utplasserast kring verneområdet. 
Det vil bli prioritert arbeid framover for å få utplassert tavler før vinteren kjem.  
 
Når det gjeld studietur og kompetanseheving for verneområdestyret, så vil styret ta sikte på ein 
studietur til Svalbard tidleg i april 2025. Framover vil det bli jobba med å lage eit godt fagleg og 
relevant opplegg samt konkretisere tidspunkt, økonomi m.m.  

 
Sak 29/24  Neste møte 

Neste styremøte blir måndag 2. desember kl. 10 – 13 på Nutheim Gjestgiveri.  

 

 

 

 

 

Med helsing 

 

Kristian Kvaalen Herregården 

seniorrådgiver 


